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Stimate Domnule Ministru,

Asociația Părinților din Școala nr. 179 funcționează în incinta Școlii Gimnaziale nr. 179 la 
adresa Str. Ardealului nr. 34, sector 1, în subsolul acestei clădiri. Acest spațiu din subsolul clădirii 
școlii a fost renovat de către World Vision România, în urmă cu mai bine de 10 ani, pentru organizarea 
de activități de educație extrașcolară. Însă pentru utilizarea acestui spațiu s-a impus condiția plății unei 
chirii cu impozitul aferent și a unei cote din costurile de întreținere ale școlii.

Ca urmare, utilizarea acestui spațiu de către Asociația Părinților din Școala 179 București, 
tocmai pentru organizarea de activități de educație extrașcolară, păstrează caracterul și 
destinația inițială a spațiului respectiv și nu intră sub incidența ORDINULUI iVIEN nr. 5.819 din 
25 noiembrie 2016 privind aprobarea procedurii de elaborare a avizului conform pentru schimbarea 
destinației bazei materiale a instituțiilor și unităților de învățământ preuniversitar de stat, precum și 
condițiile necesare acordării acestuia.

În urma unei solicitări făcute către Primăria Sectorului 1, răspunsul a fost că pentru a putea 
utiliza acest spațiu cu titlu gratuit, asocia de părinți trebuie să aibă statutul de asociație de utilitate 
publică, ceea ce presupune angajarea a cel puțin unei persoane.

Asta se întâmplă în condițiile în care Asociația Părinților din Școala nr. 179 a sprijinit realizarea 
unor mici reparații, achiziționarea de dotări (echipamente sportive, echipamente audio-video, etc), a 
sprijinit financiar și material elevii aflați în situații de risc social, elevii cu rezultate extraordinare, șl 
de asemenea a oferit sprijin profesorilor prin finanțarea unor cursuri de formare.



Având în vedere cele prezentate mai sus, domnule ministru, vă rog să-mi spuneți 
pot lua pentru sprijinirea asociaților de părinți și ce se poate face în acest caz particular? ce măsuri se

Vă mulțumesc!
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Senator, Silvia ivlonica Dinică


